
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w  dniu 28 listopada 2008r. 

 
Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
W zebraniu uczestniczyli : Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Patkowski  oraz Wójt 
Gminy  p. Ireneusz Demianiuk, Kierownik GOPS – p. Krystyna Wetoszka. 
 
 Przewodnicząca  Komisji p. Monika Piątkowska   otworzyła  zebranie  witając  
wszystkich  przybyłych.    

Poinformowała, iż tematem spotkania jest 
1/  rozpatrzenie skargi  Fundacji „Nowa droga’ na   niewłaściwe zachowanie  
     Kierownika GOPS w Komarówce Podl. 
2/ analiza dokumentów remontu drogi w Przegalinach Małych  
3/ zapoznanie się z dokumentacją  wymiany pokrycia dachu  na budynku szkolnym w  
    Brzozowym Kącie 
4/  zapoznanie się z projektem budżetu gminy na 2009r. 

 
Przewodnicząca Komisji – przedstawiła treść skargi. 
 
Kierownik GOPS p. Krystyna Wetoszka-  Pan Lutowski zadzwonił do mnie  z pytaniem  czy 
są pieniądze dla  p.   więc zapytałam dlaczego  p.    zwraca się  do nas  o środki  a podaje  
konto p. Lutowskiego  usłyszałam odpowiedź, że tak po prostu chcą. 
Z tym Państwem mieliśmy już wcześniej kontakt gdyż gmina Poznań zwróciła się do nas o 
przeprowadzenie wywiadu środowiskowego  ponieważ  p.     ubiega się u nich o zwrot 
kosztów przebywania w schronisku na naszym terenie  więc porozmawialiśmy z Panem 
Wójtem i dałam odpowiedź. Pani ta podała  się za osobę  samotną  wychowującą  4 dzieci. 
Przeprowadziłam rozmowę z Panią  dyr. szkoły w Ossowie gdzie 2-ka z tych dzieci chodzi do 
szkoły,  Pani dyrektor stwierdziła ,że są to głodne dzieci i czy my zapłacimy im za 
dożywianie – na co wyraziłam zgodę. 
Pan Lutowski rzeczywiście przyniósł do nas do GOPS trochę różnych rzeczy i wszystkie były 
wycenione na kwotę 1500 zł. 
Zapytałam na jakiej podstawie  on  wycenia te rzeczy, odpowiedział mi, że wyceniają 
sponsorzy. 
W czasie naszej rozmowy telefonicznej oświadczył, że ma do przekazania  oprogramowany 
komputer , odpowiedziałam mu, że powiadomię  rodziny potrzebujące i zgłoszą się  
bezpośrednio do niego. 
Próbowałam ustalić sytuację tej rodziny, gdyż raz określa  tą kobietę jako  konkubinę  a 
innym razem jako osobę samotną, która  sama wychowuje 4 dzieci i  rzeczywiście  w trakcie 
rozmowy powiedziałam mu, że coś kręcą  i oszukują i tym obraziłam p. Lutowskiego. 
 
Pan Janusz Mazuruk – jeżeli rozmowa jest normalna to powie się  różne słowa,  
nie uważam, żeby te były słowa obraźliwe. 
 
Pani Maria Sokołowska – szukałam tej fundacji w Internecie by dowiedzieć się coś więcej ale 
znalazłam tylko strony o  jaj założeniu – nic więcej tam nie ma. 
Rozmawiałam z Panem Wójtem i  zaprosiliśmy p. Lutowskiego na posiedzenie Komisji 
- mówił bardzo ładnie, roztaczał wspaniałe wizje i stwierdziliśmy, że należałoby dać mu 
szanse. 
 



Pani Krystyna Wetoszka  - jako GOPS  współpracowaliśmy z wieloma  fundacjami i zawsze 
ta współpraca układała się nam bardzo dobrze, mamy doświadczenie w tym temacie. 
Tutaj współpraca rozpoczęła się nam nie najlepiej ale postaramy się by wszystko było dobrze. 
 
Pan Janusz Mazuruk – uważam, że sytuacja wynikła z niezrozumienia stron 
 

Komisja  uznała skargę w całości za bezzasadną gdyż zaistniała sytuacja nie wynikła 

ze złej woli, tylko z niezrozumienia stron. 

Komisja poleciła  zwrócić uwagę Pani Kierownik GOPS by na przyszłość sprawy traktowała 

bardziej merytorycznie a nie emocjonalnie. 

 

Ad.2. Komisja  przeanalizowała dokumentację  budowy   drogi w Przegalinach Małych 
wyjaśnień udzielał  p. J. Jabłoński. 
 

Pan Jan Jabłoński -  droga w Przegalinach Małych -  wykonany został 1 km nawierzchni  
asfaltowej.  
Procedura w trybie przetargu  nieograniczonego, wpłynęła 1 oferta  Przedsiębiorstwa 
Drogowo-Mostowego w Międzyrzecu Pod.  – kwota 248 918,74 zł. brutto -  za 800 m drogi. 
Umowa została  zawarta 17.09.br. na 800 m drogi. 
Urząd marszałkowski dołożył do budowy 50 tys. zł. i przedłużyliśmy budowę o 200m. 
- zrobiony więc został odcinek 1 km  wzrosła wartość inwestycji – zrobiony został aneks do 
umowy. 
Koszt inspektora nadzoru – 1 200 zł. 
17.09. br. prace zostały  droga  została wykonana i zgłoszona do odbioru . 
10.10. br. odbył się odbiór – jest protokół odbioru. W komisji byli : Pan Wójt, radny 
Domański Grzegorz,  Krzysztof Kalinowski. Jan jabłoński i sołtys. 
Droga została rozliczona w Urzędzie Marszałkowskim – 31.10.br. 
Wartość inwestycji 312 347,65 zł./ koszt 1km drogi plus inp. nadzoru/. 
Urząd Marszałkowski zadeklarował nam kwotę do zwrotu  120 tys. zł. 
Mamy  nadzieję, że  do końca roku bieżącego otrzymamy środki z FOGR. 
 
Ad.3. Komisja zapoznała  się z dokumentacją wymiany pokrycia dachowego  i stolarki 
okiennej w budynku szkolnym w Brzozowym Kącie- dokumenty udostępnił i wyjaśnień 
udzielił p. Jan Jabłoński. 
 
Pan Jan Jabłoński – koszt materiałów – 42 841,51 zł, prace – 7 080,00 zł. /prace  wykonał  
p. Stanisław Korszeń  plus  prace społeczne/. 
Prace wykonane zostały  w trybie  bezprzetargowym   art. 4  pkt  8  ustawy / do 14 tys. EURO 
– bez przetargu/  w grę wchodzi tu szacunek zamówienia i zależnie do kwoty obowiązuje 
przetarg lub nie. 
Cena 1 m blachy – 25,20 zł. 
Zestawienie wydatków  - załącznik do protokołu. 
 
Poinformował, iż odbył się przetarg na kredyty  zgodnie z uchwałami Rady Gminy podjętymi 
na ostatniej sesji  . 
Przetarg wygrał BS Międzyrzec Podl. oddział w Komarówce Podl. 
Do przetargu przystąpił również BOŚ Lublin. 
Okres kredytowania 5 lat – wszystko sprowadziliśmy do kwoty kredytu 750 tys. zł 
- kwota obsługi kredytu przez okres 5 lat – 134 610,98 zł. – BS Międzyrzec Podl. 
BOŚ – 154 802,61 zł. 



Kredyt drugi – BS Międzyrzec Podl. – 20 640,29 zł. BOŚ – 23 736,42 zł. 
 
Ad.4. Skarbnik Gminy – omówiła projekt budżetu gminy na 2009 rok. 
 
Wójt Gminy – Komisja Budżetowa zaproponowała zakup beczki do wywozu  szamba  i 
ciągnika – byłoby taniej ,  ludziom  trzeba pomóc gdyż  koszty wywozu  przez p. Bryję  
generują koszty dojazdu  z  Radzynia.  Uważam, że należałoby zakupić sprzęt , zawiązać 
spółkę  i sprzęt przekazać w drodze aportu , ponieważ jako gmina nie  możemy prowadzić 
działalności. 
 
Pan Zbigniew Wiszniewski – należałoby stara się o  środki z ochrony środowiska. 
 
 
 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant       Przewodniczący Komisji 
 
         Wiesława Troć          Monika Piątkowska 
 
 
 
 
 


